



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

លេខ : មស.

លិខិតជូនព្រះ

សូមគោរពជូន

សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ ហ៊ុន សែន នាយករដ្ឋមន្ត្រី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
និងសម្តេចអភិវឌ្ឍន៍កម្ពុជា ហ៊ុន សែន ប្រធានកាកបាទក្រហមកម្ពុជា
សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ និងសម្តេចអភិវឌ្ឍន៍កម្ពុជា ជាអធិការពេទ្យព្រះបរមរាជវាំង

ក្នុងឱកាសពិធីបុណ្យចូលឆ្នាំថ្មីប្រពៃណីជាតិ ឆ្នាំខាល ចត្វាស័ក ពុទ្ធសករាជ ២៥៦៦ ខាងមុខនេះ យើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា ជាថ្នាក់ដឹកនាំ និងមន្ត្រីរាជការ នៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ សូមសម្តែងនូវកេរ្តិ៍ឈ្មោះ និងស្វាមីភក្តិយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ បំផុតនិងសូមគោរពជូននូវសព្វសាធុការណ៍ បរិស្ថេស្តី សិរីមង្គល ជូនចំពោះ **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ** និង **សម្តេចអភិវឌ្ឍន៍កម្ពុជា** សូមសម្របសម្រួលដោយសុខភាពល្អបរិបូណ៌ បញ្ញាញាណរឹងមាំ អាយុយើងយូរ ដើម្បីបន្តដឹកនាំព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ឆ្ពោះទៅកាន់សុខសន្តិភាព វឌ្ឍនភាព និងភាពសម្បូររុងរឿងជានិច្ចនិរន្តរ៍តទៅ។

ក្នុងឱកាសដ៏ឧត្តុង្គឧត្តមថ្ងៃថ្នាំនេះ យើងខ្ញុំសូមសម្តែងនូវសេចក្តីគោរពដឹងគុណដ៏ស្មោះអស់ពីដួងចិត្តចំពោះ គំរូរីកោពដ៏ឆ្លើមរបស់ **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ** ដែលបានរួមចំណែកតស៊ូ រំដោះប្រទេសជាតិ ស្វះស្វែងរកសន្តិភាព បង្រួបបង្រួមជាតិកសាង និងអភិវឌ្ឍប្រទេសជាតិឱ្យមានការរីកចម្រើនដូចបច្ចុប្បន្ន។ រាជរដ្ឋាភិបាលក្រោមការដឹកនាំប្រកបដោយ កិត្តិបណ្ឌិតរបស់ **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ** បានធ្វើឱ្យព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជាសម្រេចបាននូវលទ្ធផលដ៏ត្រេកច្រកចង្រៃជាបន្តបន្ទាប់ ថែរក្សាបាននូវសុខសន្តិភាព អធិបតេយ្យភាព បូរណភាពទឹកដីដ៏រឹងមាំ ឯកភាពជាតិ ស្ថិរភាពជាតិ និងការរីកចម្រើន ជឿនលឿនលើគ្រប់វិស័យ ព្រមទាំងទទួលបាននូវកិត្យានុភាពដ៏សក្តិសម ទាំងក្នុងក្របខណ្ឌតំបន់ និងលើឆាកអន្តរជាតិ។

ក្នុងនាមខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ និងតំណាងថ្នាក់ដឹកនាំ ព្រមទាំងមន្ត្រីរាជការ នៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ ខ្ញុំសូមបូងសូងដល់គុណបុណ្យព្រះរតនត្រ័យ វត្តសក្តិសិទ្ធិទាំងឡាយក្នុងលោក និង **ទេវតាឆ្នាំថ្មី** ព្រះនាម **អិរិណីទេវី** សូមប្រោសប្រទានជូន **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ** និង **សម្តេចអភិវឌ្ឍន៍កម្ពុជា** ព្រមទាំង **បុត្រា បុត្រី ចៅប្រុស ចៅស្រី** មានសុខភាពល្អបរិបូណ៌ និងទទួលបាននូវពុទ្ធពរដ៏មហាប្រសើរទាំងបួនប្រការគឺ អាយុ វណ្ណៈ សុខៈ និងពលៈ កុំបំរើយៀងឃ្លាតឡើយ។

សូម **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ** **នាយករដ្ឋមន្ត្រី** និង **សម្តេចអភិវឌ្ឍន៍កម្ពុជា** **ប្រធានកាកបាទក្រហមកម្ពុជា** មេត្តាទទួលនូវសេចក្តីគោរពដ៏ជ្រាលជ្រៅ និងខ្ពង់ខ្ពស់បំផុតពីយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។

ថ្ងៃទី **១៧** ខែ **សីហា** ឆ្នាំ **២០២៤** ធ្វើនៅ ត្រីស័ក ព.ស.២៥៦៥
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី **៥** ខែ **សីហា** ឆ្នាំ **២០២២**

តំណាងថ្នាក់ដឹកនាំ និងមន្ត្រីរាជការក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

រដ្ឋមន្ត្រី



ព្រះសុខា